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Abstract:

This study aims to highlight the extent to which Algerian banks seek to create value-generating
networks in the light of the digital economy, with a comparative study conducted between public
and private banks. In this study, a questionnaire was presented to the heads of the departments of all
banks operating at the level of Setif. Finding out that most banks seek to form value-creating
networks through the interaction of a group of parties, the most important of which are customers,
competitors, and suppliers, which would contribute to creating a set of tangible and intangible
values for each party, each according to its role in the network with statistically significant
differences It is attributed to the nature of its ownership.Key words: value networks, digital
economy, public banks, private banks.

Jel Classification Codes: : G21, C43

Résumé :

Cette étude vise a mettre en évidence dans quelle mesure les banques algériennes cherchent a créer
des réseaux générateurs de valeur a la lumiere de I'économie numérique, avec une étude
comparative menée entre banques publiques et privées.Dans cette étude, un questionnaire a été
présenté aux responsables des services de toutes les banques opérant au niveau de Sétif. Découvrir
que la plupart des banques cherchent a former des réseaux créateurs de valeur par l'interaction d'un
groupe de parties, dont les plus importants sont les clients, les concurrents et les fournisseurs, ce qui
contribuerait a créer un ensemble de valeurs tangibles et immatérielles pour chaque partie, chacune
en fonction de son role dans le réseau avec des différences statistiquement significatives Il est
attribué a la nature de sa propriétéMots clés : réseaux de valeur, économie numérique, banques
publiques, banques privees.
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